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Protokół nr 10/2019 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 10/2019 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 23 października 2019 r. Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej  

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. Wspólne posiedzenie 

rozpoczęło się o godz. 14:00, a zakończyło o godz. 16:05 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radna Danuta Kułaga  

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radna Magdalena Konrady  

 Radny Artur Wiatrak  

Radna Barbara Kempiak nieobecność usprawiedliwiona. 

Na 5 członków komisji 4 obecnych. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Paulina Boguszyńska - Podinspektor ds. gospodarki komunalnej, 

- Magdalena Grobelna – w/z Podinspektor ds. geodezji i budownictwa. 

- przedstawiciele prasy. 

 

Pkt. 1. Temat z planu pracy komisji. 

- Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zrealizowała temat: Realizacja 

budowy kanalizacji w Zdunach. 
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Zdunach,  

na posiedzeniu w dniu 23.10.2019 r. od godz. 14:00 zapoznała się z realizacją budowy kanalizacji w 

m. Zduny. Temat członkom komisji przedstawił i na pytania członków komisji odpowiadał Milosz 

Zwierzyk.  

W latach 2011-2013 wybudowano 4,8 km kanalizacji w mieście Zduny z dofinansowaniem z ze 

środków UE. W latach 2017-2018 z dofinansowaniem z programu Wielkopolski Regionalny 

Program Operacyjny na lata 2014-2020 wybudowano ponad 7 kilometrów sieci kanalizacyjnej za 

kwotę 5.349.374,80, w tym dofinansowanie wyniosło 3.696.722,40 zł. 

Przy każdym z projektów budowy kanalizacji ujmowania jest modernizacja oczyszczalni ścieków.  

Do wykonania kanalizacji pozostanie ok 8-9km. Są to min ulice: Witosa, część Podgórnej, Kolejowa, 

Wrzosowa, Liliowa, Jaśminowa, Padrewskiego, Masłowskiego, Okrężna, Leśna oraz osada Siejew. 

Po wysłuchaniu tematu komisja nie wniosła uwag do omawianego  tematu. 

 

Natomiast Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zrealizowała temat: Wizytacja w Szkole 

Podstawowej w Baszkowie – stan organizacyjno – techniczny, potrzeby inwestycyjne, plany 

edukacyjne. 

W dniu 23.10.2019r. o godz. 14.00 Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej udała się do Szkoły 

Podstawowej w Baszkowie. Z działalnością placówki członków komisji zapoznał dyrektor placówki 

Krzysztof Grobelny.  

Po wizycie w placówce Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej nie wnosi uwag do 

działalności instytucji. 

 

Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z Przewodniczącym Komisji Radnym Januszem Hylińskim 

Przewodnicząca Komisji Radna Karolina Jankowska -Grzybek otwarła wspólne posiedzenie Komisji 

Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury  

i Kultury Fizycznej witając przybyłych. Ustalono, że każda z komisji posiada wymagane quorum  

i jest władna obradować. 

Posiedzenie wspólne komisji dotyczyło zaopiniowania projektów uchwał, pozostałe punkty Komisje 

realizowały zgodnie z harmonogramem pracy na 2019r.  

Na wniosek burmistrza Zdun z dnia 21.10.2019r. prowadząca obrady wniosła o wprowadzenie 

 do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych. 
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska przyjęła proponowane zmiany  

do porządku obrad - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”,  

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła proponowane zmiany do porządku obrad 

- 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 4 członków 

obecnych podczas głosowania.  

Innych uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Prowadząca obrady Radna Karolina Jankowska - Grzybek przedstawiła następujący porządek obrad 

wraz z przyjętymi zmianami: 

1.  Tematy z ramowego planu pracy:  

- Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska - Realizacja budowy kanalizacji w 

Zdunach. 

- Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - Wizytacja w Szkole Podstawowej w Baszkowie 

– stan organizacyjno – techniczny, potrzeby inwestycyjne, plany edukacyjne 

2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

 a) w sprawie nadania nazwy ulicy Gminie Zduny w miejscowości Konarzew ul. Dębowa, 

 b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Konarzew w rejonie oddziaływania elektrowni wiatrowej, 

 c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Perzyce w rejonie oddziaływania elektrowni wiatrowej, 

 d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej  

w m. Baszków, 

 e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej  

w m. Konarzew, 

f) w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji 

papierów wartościowych, 

g) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

h) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 

2019-2028. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

a) petycja/wniosek mieszkańców Konarzewa - remont ul. Jabłonowa w Konarzewie, 

b)  wniosek PiS. 
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisja Oświaty, Kultury 

 i Kultury Fizycznej przyjęły proponowany porządek obrad bez uwag.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie nadania nazwy ulicy Gminie Zduny w miejscowości Konarzew ul. Dębowa, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Konarzew w rejonie oddziaływania elektrowni wiatrowej, 

Projekt uchwały przedstawili Miłosz Zwierzyk oraz burmistrz Zdun Tomasz Chudy. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  
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c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Perzyce w rejonie oddziaływania elektrowni wiatrowej, 

Projekt uchwały przedstawili Miłosz Zwierzyk oraz burmistrz Zdun Tomasz Chudy. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

d)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej w m. Baszków, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej w m. Konarzew, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  
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Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

f) w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji 

papierów wartościowych, 

Projekt uchwały przedstawili Skarbnik Gminy Iwona Klepacka oraz Tomasz Chudy burmistrz 

Zdun.  

W toku dyskusji pytania do projektu uchwały zadawali Radny Artur Wiatrak, Radna Ewa Chyła, 

Radna Karolina Jankowska -Grzybek, Radny Janusz Hyliński. Dyskusja dotyczyła wielkości 

zadłużenia gminy oraz sposobu spłaty zaciągniętych zobowiązań.  

Na pytania odpowiadała i wyjaśnień udzielała Pani Skarbnik. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

Członkowie komisji uwag do projektu uchwały nie wnieśli.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 2 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

g) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawili Skarbnik Gminy Iwona Klepacka. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  
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h) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny 

na lata 2019-2028, 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka. 

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

a) petycja/wniosek mieszkańców Konarzewa o remont ul. Jabłonowa w Konarzewie, 

Temat przedstawił Miłosz Zwierzyk i Tomasz Chudy. Mówcy zwrócili uwagę, że na remont dróg 

czekają również inni mieszkańcy. Koszt budowy 1,5 km drogi szacuje się na ok 4 mln zł. Aby złożyć 

wniosek o dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych należy mieć opracowany projekt.   

Radni zauważyli, że na drodze tej jest małe zagęszczenie domostw i należałoby zająć się remontem 

dróg, gdzie jest większe zagęszczenie ludności. Zaproponowano, aby w miarę możliwości 

finansowych gminnych rozpocząć prace nad opracowaniem dokumentacji.  

Dalszą analizą wniosku zajmie się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

b)  wniosek PiS. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią Karty Praw Rodziny. W toku dyskusji uznali, że nie będą 

kontynuować prac nad wnioskiem.   

 

W dalszej części obrad członkowie komisji pytali o sprawy bieżące gminy. Odpowiedzi udzielał 

Tomasz Chudy Burmistrz Zdun.  

Radna Danuta Kułaga poruszała kwestię dojazdów dzieci i młodzieży z Chachalni do Krotoszyna.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że w chwili obecnej nie ma możliwości uruchomienia 

dodatkowe kursu autobusowego. Jeśli pojawią się możliwości kurs zostanie zrealizowany.  

Radny Artur Wiatrak poruszył kwestię remontu basenu i zaproponował sprzedaż obiektu osobie 

prywatnej.   
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Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że na obiekcie w kolejnym sezonie będą prowadzone 

remonty bieżące. Sprzedaż obiektu doprowadziłaby do jego zamknięcia. Gmina nie podejmie działań 

związanych ze sprzedażą obiektu. 

Innych zapytań, wniosków nie zgłoszono.  

Po wyczerpaniu dyskusji i porządku obrad posiedzenie zamknięto.  

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 

Przygotował(a): Barbara Fornal 

 

  


